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Rogue Legacy 2 is the highly anticipated sequel to the acclaimed original,
combining elements of roguelike gameplay with RPG mechanics. Players embark
on an exhilarating journey through procedurally generated castles, battling
enemies and bosses while uncovering hidden treasures. For completionists and
trophy hunters, the game offers a variety of trophies to collect, each
requiring different strategies and skills. This guide will detail all the
trophies in Rogue Legacy 2, providing tips and strategies to help players
achieve 100% completion.

Understanding Trophies in Rogue Legacy 2

Trophies in Rogue Legacy 2 are categorized into various types, including
Bronze, Silver, Gold, and Platinum. Each trophy represents a specific
achievement or milestone within the game, ranging from defeating bosses to
completing specific challenges. Understanding the requirements for each
trophy is crucial for players aiming to enhance their gameplay experience and
showcase their achievements.

Types of Trophies

The trophies in Rogue Legacy 2 can be classified as follows:

Bronze Trophies: These are usually the most accessible and are awarded
for completing basic tasks.

Silver Trophies: These trophies require more effort and often involve
defeating tougher enemies or completing challenging levels.

Gold Trophies: These represent significant achievements and often
require mastering various aspects of gameplay.

Platinum Trophy: This is awarded for collecting all other trophies in
the game, showcasing ultimate mastery.



Complete Trophy List

Here is the complete list of trophies available in Rogue Legacy 2:

Rogue Legacy (Bronze): Complete your first run.1.

Family Reunion (Bronze): Unlock all the heirs.2.

Gold Standard (Silver): Acquire 1000 gold in a single run.3.

Master of the Realm (Gold): Defeat all the main bosses.4.

Death is Only the Beginning (Bronze): Die for the first time.5.

Perfectionist (Gold): Complete the game on New Game Plus.6.

All the Feels (Silver): Discover all the lore entries.7.

Hidden Depths (Bronze): Find a secret room.8.

Speedrun King (Gold): Complete the game in under 1 hour.9.

The Greatest Heir (Platinum): Collect all trophies.10.

Tips for Earning Trophies

Achieving the various trophies in Rogue Legacy 2 can be a rewarding
experience, but it also requires skill and strategy. Here are some tips to
help you earn those trophies more efficiently.

1. Master the Controls

Understanding the game's controls is fundamental to success. Spend time in
the early levels to familiarize yourself with the character's movement,
attacks, and abilities. This will help you navigate obstacles and defeat
enemies more effectively.

2. Upgrade Your Characters

As you progress, use the gold you collect to upgrade your characters. Focus
on enhancing health, attack power, and defensive capabilities. This will make
it easier to face tougher bosses and complete more challenging levels.

3. Choose the Right Class

Rogue Legacy 2 offers a variety of classes, each with unique abilities.
Experiment with different classes to find one that suits your playstyle. Some



classes may be better suited for specific trophies, such as those requiring
speed or combat proficiency.

4. Explore Thoroughly

Many trophies require exploration to uncover hidden areas or collectibles.
Take your time to search each level thoroughly. Look for breakable walls,
hidden passages, and secret rooms that may lead to valuable rewards.

5. Practice Makes Perfect

Don’t be discouraged by failure. Rogue Legacy 2 is designed to challenge
players, and dying is a part of the experience. Each run provides valuable
experience, and you can learn from your mistakes to improve your skills in
subsequent attempts.

Specific Trophy Strategies

Some trophies in Rogue Legacy 2 can be particularly challenging. Here are
specific strategies for a few of the more difficult trophies.

Speedrun King

To achieve the Speedrun King trophy, you must complete the game in under 1
hour. Here are some tips:

Plan Your Route: Learn the layout of the levels and plan the fastest
route to the final boss.

Use Movement Abilities: Classes with superior movement abilities can aid
in traversing the map quickly.

Skip Unnecessary Fights: Avoid battles that do not contribute to your
run time. Focus on moving past enemies instead of engaging in every
fight.

Practice Speedrunning: Familiarize yourself with enemy patterns and boss
mechanics to minimize downtime during encounters.

Perfectionist

Completing the game on New Game Plus for the Perfectionist trophy requires
skill and preparation:

Maximize Upgrades: Ensure that your characters are fully upgraded before



starting New Game Plus to increase your chances of survival.

Utilize Strong Characters: Choose characters that have abilities that
lend themselves well to your playstyle and the challenges of New Game
Plus.

Be Prepared for Tougher Enemies: New Game Plus features stronger
enemies. Adjust your strategy accordingly, focusing on defensive play
when necessary.

All the Feels

To discover all lore entries for the All the Feels trophy, follow these tips:

Pay Attention to Your Surroundings: Lore entries can be hidden in plain
sight. Investigate every corner of each level.

Interact with NPCs: Many lore entries are tied to NPCs. Speak with them
frequently to gather all information.

Use Online Resources: Community resources, such as forums and wikis, can
provide insights into specific lore locations.

Conclusion

The Rogue Legacy 2 trophy guide provides a comprehensive overview of the
various achievements available in the game. By understanding the types of
trophies, utilizing effective strategies, and mastering the game’s mechanics,
players can work towards achieving 100% completion. Whether you are a
seasoned player or new to the Rogue Legacy franchise, this guide aims to
equip you with the necessary tools and knowledge to conquer every challenge
and earn every trophy. Happy gaming!

Frequently Asked Questions

What is the objective of attaining trophies in Rogue
Legacy 2?
The objective of attaining trophies in Rogue Legacy 2 is to demonstrate
mastery of the game, unlock additional content, and showcase achievements on
your gaming profile.

How many trophies are there in Rogue Legacy 2?
Rogue Legacy 2 features a total of 49 trophies, including a Platinum trophy
for completing all other trophies.



What is the easiest trophy to earn in Rogue Legacy 2?
The easiest trophy to earn is 'First Death', which requires you to die for
the first time in the game, a common occurrence in Roguelikes.

Are there any missable trophies in Rogue Legacy 2?
While most trophies in Rogue Legacy 2 can be earned in a single playthrough,
some trophies related to specific character classes or challenges may require
careful planning to avoid missing.

What strategies can help with obtaining the 'Master
of All' trophy?
To obtain the 'Master of All' trophy, players should focus on leveling up all
character classes equally, utilizing each class's unique abilities
effectively in various situations.

Is there a trophy for completing the game on New Game
Plus in Rogue Legacy 2?
Yes, there is a trophy for completing the game on New Game Plus, encouraging
players to replay the game with increased difficulty and new challenges.

How can I track my trophy progress in Rogue Legacy 2?
You can track your trophy progress through the PlayStation's trophy menu,
which shows which trophies you have earned and which are still pending
completion.

What is the 'Family Reunion' trophy in Rogue Legacy
2?
The 'Family Reunion' trophy is earned by unlocking and playing with every
character lineage, emphasizing the game’s unique family mechanic.

Are there any online resources for Rogue Legacy 2
trophy hunting?
Yes, there are various online resources including trophy guides, forums, and
walkthrough videos that provide tips and strategies for completing all
trophies in Rogue Legacy 2.
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什么是肉鸽？为何玩肉鸽游戏会让人停不下来？ - 知乎
在八十年代发布了一款游戏—— Rogue，吸引了众多玩家游玩，甚至在后来成为了一个游戏类型。 游戏中玩家扮演的是一名冒险家，需要打败各种怪物获得最终的宝藏，并且游戏是有着
随机性 …

【心得】Rogue with the Dead 亡途轉生 心得分享 (2025-05-03 因 …
Jan 30, 2025 · (感謝 愛的˙小鳳凰 大大, 大象 大大, 詩音 大大, 柚子 大大, MAXOP 大大, 楓幻文靡 大大, id不好想 大大提供了部份資訊) (有部份資訊可能會忘了
是那位 大大 提供的, 如果沒提到 …

【心得】練士兵及英靈等級的方法 @Rogue with the Dead - 亡途 …
Jan 30, 2025 · 首先我是在you模式測試，you要練到很強，至少要有單挑900km的實力 (不做料理)，為了刷等級，我們的首要目標是把3種士兵 (術士、坦克、雷法，
下面我稱三傻)練到200級 …

【討論】心得 @Rogue with the Dead - 亡途轉生 哈啦板 - 巴哈姆特
Feb 2, 2025 · 一、請至少買免廣告及2倍速禮包，會舒服很多，若預算可以提高，加買禁斷禮包 (出現率提升、攻略時間延長)、you模式的返回藍寶石及寶箱 1.5倍禮包、點擊
禮包 (可按住螢幕， …

Rogue with the Dead - 亡途轉生 哈啦板 - 巴哈姆特
歡迎來到Rogue with the Dead - 亡途轉生哈啦板，最新資訊及情報分享、精華好文查找、創作交流討論，盡在巴哈姆特！

【問題】【問題】求推薦卡牌、塔防、rogue、經營遊戲請益 …
版上的各位前輩好，想要麻煩各位前輩推薦遊戲，謝謝！ 自己比較喜歡卡牌、塔防、rogue、經營這幾個類型的遊戲 玩過的遊戲 卡牌:爬塔 塔防:TD6、kingdom rush系列
Rogue:Skul: The …

【情報】RoboCop: Rogue City - Unfinished Business 機械戰警：流 …
Jun 5, 2025 · 如果來不及喊出「freeze」，你可以靠RoboCop的武器庫來讓敵人不寒而慄。這裡有各種強大的武器，比如標誌性的Auto-9或全新的Cryo
Cannon，從中進行選擇去伸張正義。 釋 …

死域 Rogue 哈啦板 - 巴哈姆特
歡迎來到死域 Rogue哈啦板，最新資訊及情報分享、精華好文查找、創作交流討論，盡在巴哈姆特！

应该如何翻译传统RPG游戏中的"rogue"? - 知乎
Jan 5, 2015 · A rogue would rather make one precise strike, placing it exactly where the attack will
hurt the target most, than wear an opponent down with many smaller strikes. They have an …

【心得】11款RPG/Rogue推薦 @Steam 綜合討論板 哈啦板 - 巴哈 …
Apr 23, 2024 · 影片介紹： 【蜥蜴Roguelike杂谈01】为什么杀戮尖塔是Rogue卡牌里“唯一的神”？ 从Roguelike游戏的随机性谈起
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随机性 …

【心得】Rogue with the Dead 亡途轉生 心得分享 (2025-05-03 因 …
Jan 30, 2025 · (感謝 愛的˙小鳳凰 大大, 大象 大大, 詩音 大大, 柚子 大大, MAXOP 大大, 楓幻文靡 大大, id不好想 大大提供了部份資訊) (有部份資訊可能會忘了
是那位 大大 提供的, 如果沒提到 …

【心得】練士兵及英靈等級的方法 @Rogue with the Dead - 亡途 …
Jan 30, 2025 · 首先我是在you模式測試，you要練到很強，至少要有單挑900km的實力 (不做料理)，為了刷等級，我們的首要目標是把3種士兵 (術士、坦克、雷法，
下面我稱三傻)練到200級 …

【討論】心得 @Rogue with the Dead - 亡途轉生 哈啦板 - 巴哈姆特
Feb 2, 2025 · 一、請至少買免廣告及2倍速禮包，會舒服很多，若預算可以提高，加買禁斷禮包 (出現率提升、攻略時間延長)、you模式的返回藍寶石及寶箱 1.5倍禮包、點擊



禮包 (可按住螢幕， …

Rogue with the Dead - 亡途轉生 哈啦板 - 巴哈姆特
歡迎來到Rogue with the Dead - 亡途轉生哈啦板，最新資訊及情報分享、精華好文查找、創作交流討論，盡在巴哈姆特！

【問題】【問題】求推薦卡牌、塔防、rogue、經營遊戲請益 …
版上的各位前輩好，想要麻煩各位前輩推薦遊戲，謝謝！ 自己比較喜歡卡牌、塔防、rogue、經營這幾個類型的遊戲 玩過的遊戲 卡牌:爬塔 塔防:TD6、kingdom rush系列
Rogue:Skul: The …

【情報】RoboCop: Rogue City - Unfinished Business 機械戰警： …
Jun 5, 2025 · 如果來不及喊出「freeze」，你可以靠RoboCop的武器庫來讓敵人不寒而慄。這裡有各種強大的武器，比如標誌性的Auto-9或全新的Cryo
Cannon，從中進行選擇去伸張正義。 釋 …

死域 Rogue 哈啦板 - 巴哈姆特
歡迎來到死域 Rogue哈啦板，最新資訊及情報分享、精華好文查找、創作交流討論，盡在巴哈姆特！

应该如何翻译传统RPG游戏中的"rogue"? - 知乎
Jan 5, 2015 · A rogue would rather make one precise strike, placing it exactly where the attack will
hurt the target most, than wear an opponent down with many smaller strikes. They have an …

【心得】11款RPG/Rogue推薦 @Steam 綜合討論板 哈啦板 - 巴哈 …
Apr 23, 2024 · 影片介紹： 【蜥蜴Roguelike杂谈01】为什么杀戮尖塔是Rogue卡牌里“唯一的神”？ 从Roguelike游戏的随机性谈起

Unlock every achievement with our comprehensive Rogue Legacy 2 trophy guide! Discover
strategies

Back to Home

https://soc.up.edu.ph

